
 
ŠILALĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS 

TARYBA 

 

RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS 44 POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

 

2014 m. rugsėjo 25 d. Nr. T2-44 

Šilalė 

 

Posėdis įvyko 2014-09-25 13.00 val. 

Posėdžio pirmininkas – Jonas Gudauskas. 

Posėdžio sekretorė – Raimonda Kniulytė. 

 

Į rajono Savivaldybės tarybą išrinkti 25 nariai. Posėdyje dalyvavo 24 Tarybos narys 

(sąrašas pridedamas). 

Nedalyvavo: Asta Stanislava Karbauskienė (dėl pateisinamų priežasčių). 

Posėdyje dalyvavo: 14 kviestųjų asmenų (sąrašas pridedamas), Vyriausybės atstovė 

Tauragės apskrityje Irena Ričkuvienė. 

Posėdžio pirmininkas informavo apie Vyriausybės atstovo Tauragės apskrityje raštą: 

Reikalavimas „Dėl Lietuvos Respublikos nevyriausybinių organizacijų plėtros įstatymo 6 

straipsnio 4 ir 5 galių įgyvendinimo“. 

Tarybos nariams vienbalsiai pritarus (už-24), Savivaldybės tarybos 44 posėdis pradėtas. 

Posėdžio pirmininkui Jonui Gudauskui pasiūlius, vienbalsiai (už-24) išrinkti balsų 

skaičiuotojai: Jonas Šedbaras, Rolandas Toleikis, Teresė Ūksienė. Pirmininkė – Teresė Ūksienė. 

Posėdžio pirmininkas Jonas Gudauskas priminė, kad Tarybos posėdyje bus balsuojama 

elektronine balsavimo sistema arba rankos pakėlimu. 

Posėdžio pirmininkas siūlė į darbotvarkę įtraukti 1 papildomą klausimą: 

1 papildomas. Dėl sutikimo perimti Savivaldybės nuosavybėn valstybei nuosavybės teise 

priklausantį turtą. Pranešėja Reimunda Kibelienė. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už papildomo klausimo įtraukimą į darbotvarkę. 

Papildomo klausimo įtraukimui į darbotvarkę pritarta vienbalsiai (už-24). 

Posėdžio pirmininkas informavo, kad 21 klausimas patikslintas: „Dėl Šilalės rajono 

savivaldybės tarybos 2012 m. gruodžio 20 d. sprendimo Nr. T1-309 „Dėl Šilalės rajono 

savivaldybės strateginio plėtros plano iki 2020 metų patvirtinimo“ pakeitimo“. Pranešėjas Stasys 

Aužbikas. 25 klausimas patikslintas: „Dėl leidimo Šilalės Dariaus ir Girėno progimnazijai nuomoti 

nekilnojamąjį turtą“. Pranešėja Reimunda Kibelienė. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už visą darbotvarkę su pakeitimais. 

Visai darbotvarkei su pakeitimais pritarta (balsų dauguma). 

BALSAVO: UŽ-23, PRIEŠ-1, NEBALSAVO-0. 

Posėdžio pirmininkas priminė Reglamentą. 

 

DARBOTVARKĖ:  

1. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2014 m. kovo 27 d. sprendimo Nr. T1-56 „Dėl 

Šilalės rajono savivaldybės tarybos veiklos reglamento patvirtinimo“ pakeitimo. 

2. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2014 m. sausio 31 d. sprendimo Nr. T1-3 „Dėl 

Šilalės rajono savivaldybės bendruomenių pirmininkų išmokų su bendruomenės pirmininko veikla 

susijusioms išlaidoms skyrimo, naudojimo ir atsiskaitymo už jas tvarkos aprašo patvirtinimo“ 

pakeitimo. 

3. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2014 m. sausio 31 d. sprendimo Nr. T1-2 „Dėl 

Šilalės rajono savivaldybės seniūnaičių išmokų su seniūnaičio veikla susijusioms išlaidoms 

skyrimo, naudojimo ir atsiskaitymo už jas tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo. 

4. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2014 m. vasario 20 d. sprendimu Nr. T1-38 

patvirtinto Šilalės rajono savivaldybės 2014 metų biudžeto pakeitimo. 
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5. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2014 m. rugpjūčio 21 d. sprendimo Nr. T1-180 

„Dėl įsipareigojimo skirti lėšas“ pakeitimo. 

6. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2013 m. rugpjūčio 29 d. sprendimo Nr. T1-214 

„Dėl didžiausio leistino darbuotojų (etatų), gaunančių darbo užmokestį iš savivaldybės biudžeto, 

Šilalės rajono savivaldybės biudžetinėse įstaigose, skaičiaus nustatymo“ pakeitimo. 

7. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2013 m. kovo 21 d. sprendimo Nr. T1-76 „Dėl 

atlyginimo dydžio nustatymo už papildomas paslaugas Šilalės suaugusiųjų mokykloje“ pakeitimo. 

8. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2012 m. rugpjūčio 16 d. sprendimo Nr. T1-213 

„Dėl pailgintos dienos grupės steigimo Šilalės suaugusiųjų mokykloje“ pakeitimo. 

9. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2014 m. rugpjūčio 21 d. sprendimo Nr. T1-183 

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2014 m. kovo 27 d. sprendimu Nr. T1-61 patvirtinto 

Klasių ir priešmokyklinio ugdymo grupių skaičiaus Šilalės rajono bendrojo ugdymo mokyklose 

2014-2015 mokslo metais pakeitimo“ pakeitimo. 

10. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2014 m. balandžio 30 d. sprendimo Nr. T1-

105 „Dėl Mokesčio už vaikų išlaikymą Šilalės rajono savivaldybės ikimokyklinio ugdymo 

įstaigose (grupėse) nustatymo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo. 

11. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2011 m. lapkričio 24 d. sprendimo Nr. T1-

348 „Dėl mokesčio už neformalųjį suaugusiųjų švietimą nustatymo Šilalės rajono sporto 

mokykloje“ pakeitimo. 

12. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2009 m. rugpjūčio 6 d. sprendimo Nr. T1-232 

„Dėl mokesčio nustatymo už neformalųjį vaikų švietimą Šilalės rajono sporto mokykloje“ 

pakeitimo. 

13. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2009 m. rugpjūčio 6 d. sprendimo Nr. T1-233 

„Dėl mokesčio už pailgintos darbo dienos grupės lankymą nustatymo“ pakeitimo. 

14. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2013 m. birželio 27 d. sprendimo Nr. T1-176 

„Dėl Apmokėjimo už pagrindinės sesijos valstybinių ir mokyklinių brandos egzaminų vykdymą, 

mokyklinių brandos egzaminų kandidatų darbų vertinimą ir apeliacijų nagrinėjimą, pakartotinės 

sesijos mokyklinių brandos egzaminų vykdymą, kandidatų darbų vertinimą tvarkos aprašo 

patvirtinimo“ pakeitimo. 

15. Dėl leidimo Šilalės sporto mokyklai stoti į Lietuvos krepšinio federaciją. 

16. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2013 m. gruodžio 30 d. sprendimo Nr. T1-

315 „Dėl Šilalės švietimo pagalbos tarnybos teikiamų paslaugų kainų ir gaunamų lėšų už teikiamas 

paslaugas naudojimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo. 

17. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2006 m. gruodžio 27 d. sprendimo Nr. T1-

1320 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės kultūros paveldo objektų sąrašo tvirtinimo“ pakeitimo. 

18. Dėl gatvių geografinių charakteristikų pakeitimo. 

19. Dėl valstybinės žemės sklypo įrašymo į neprivatizuojamų žemių planus. 

20. Dėl įsipareigojimo skirti lėšas darbams vykdyti. 

21. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2012 m. gruodžio 20 d. sprendimo Nr. T1-

309 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės strateginio plėtros plano iki 2020 metų patvirtinimo“ 

pakeitimo. 

22. Dėl valstybei nuosavybes teise priklausančio turto nurašymo ir likvidavimo. 

23. Dėl leidimo nuomoti negyvenamąsias patalpas. 

24. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2009 m. gegužės 7 d. sprendimo Nr. T1-150 

„Dėl UAB „Šilalės autobusų parkas“ teikiamų paslaugų kainų nustatymo“ pakeitimo. 

25. Dėl leidimo Šilalės Dariaus ir Girėno progimnazijai nuomoti nekilnojamąjį turtą. 

26. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2008 m. vasario 14 d. sprendimo Nr. T1-66 

„Dėl UAB „Šilalės šilumos tinklai“ teikiamų paslaugų kainų nustatymo“ pakeitimo. 

27. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2013 m. spalio 24 d. sprendimo Nr. T1-256 

„Dėl uždarosios akcinės bendrovės „Gedmina“ teikiamų paslaugų kainų nustatymo“ pakeitimo. 

28. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2009 m. rugsėjo 17 d. sprendimo Nr. T1-268 

„Dėl uždarosios akcinės bendrovės „Šilalės šilumos tinklai“ tiekiamos šilumos ir karšto vandens 

kainų dedamųjų bei atsiskaitomųjų karšto vandens apskaitos prietaisų aptarnavimo mokesčio 

nustatymo“ pakeitimo. 
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29. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2011 m. gegužės 18 d. sprendimo Nr. T1-115 

„Dėl Šilalės rajono keleivinio transporto ir moksleivių pavėžėjimo organizavimo komisijos 

sudarymo ir nuostatų tvirtinimo“ pakeitimo“ pakeitimo. 

30. Dėl UAB „Šilalės autobusų parkas“ keleivių vežimo reguliariaisiais reisais vietinio 

susisiekimo maršrutais tarifų dydžių peržiūrėjimo ir Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2013 m. 

rugpjūčio 29 d. sprendimo Nr. T1-227 „Dėl UAB „Šilalės autobusų parkas“ keleivių vežimo 

reguliariaisiais reisais vietinio susisiekimo maršrutais tarifų ir mokinių pavėžėjimo įkainių 

nustatymo“ pakeitimo. 

31. Dėl vidutinių kuro kainų nepasiturintiems gyventojams tvirtinimo. 

32. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2012 m. rugpjūčio 16 d. sprendimo Nr. T1-

225 „Dėl Šilalės rajono gyventojų telkimo visuomenei naudingai veiklai atlikti tvarkos aprašo 

patvirtinimo“ pakeitimo. 

33. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2013 m. liepos 25 d. sprendimo Nr. T1-209 

„Dėl Viešosios įstaigos Šilalės rajono ligoninės teikiamų mokamų nemedicininių paslaugų“ 

pakeitimo. 

34. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2014 m. sausio 31 d. sprendimo Nr. T1-30 

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės visuomenės sveikatos biuro teikiamų visuomenės sveikatos 

mokymo paslaugų kainų sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo. 

35. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2012 m. rugpjūčio 16 d. sprendimo Nr. T1-

227 „Dėl Viešosios įstaigos Šilalės rajono ligoninės teikiamų mokamų paslaugų kainų nustatymo“ 

pakeitimo. 

36. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2013 m. balandžio 25 d. sprendimo Nr. T1-

127 „Dėl mokamų slaugos paslaugų kainų patvirtinimo Šilalės rajono viešosiose asmens sveikatos 

priežiūros įstaigose“ pakeitimo. 

37. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2013 m. kovo 21 d. sprendimo Nr. T1-87 

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės visuomenės sveikatos biure teikiamų konsultacijų, pagal elgesio 

pataisos programą, kainos tvirtinimo“ pakeitimo. 

38. Dėl mokamos paslaugos kainos nustatymo Viešojoje įstaigoje Šilalės rajono 

ligoninėje. 

39. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2013 m. kovo 21 d. sprendimo Nr. T1-89 

„Dėl Viešosios įstaigos Šilalės rajono ligoninės pareigybių sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo. 

40. Informacija apie daugiabučių namų atnaujinimą (modernizavimą) Šilalės rajone. 

41. Informacija apie pasiruošimą 2014-2015 metų šildymo sezonui Šilalės rajone. 

42. Informacija apie pasirengimą euro įvedimui Šilalės rajone. 

 

1. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2014 m. kovo 27 d. sprendimo Nr. 

T1-56 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos veiklos reglamento patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėjas Jonas Gudauskas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

I. Ričkuvienė sakė, kad visuose sprendimuose, kurie yra susiję dėl euro įvedimo reikėtų 

rašyti, kad sprendimas įsigalioja euro įvedimo Lietuvos Respublikoje dieną. 

Raimundas Vaitiekus siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 2. 

 

2. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2014 m. sausio 31 d. sprendimo 

Nr. T1-3 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės bendruomenių pirmininkų išmokų su bendruomenės 

pirmininko veikla susijusioms išlaidoms skyrimo, naudojimo ir atsiskaitymo už jas tvarkos aprašo 

patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėjas Jonas Gudauskas pristatė sprendimo projektą su pakeitimu ir prašė jam 

pritarti. Sprendimo projekto 2 punktą išdėstyti taip: „Nustatyti, kad šis sprendimas įsigalioja euro 

įvedimo Lietuvos Respublikoje dieną“. 

T. Bartkus klausė, ar visi bendruomenių pirmininkai naudojasi išmokomis ir kiek lėšų 

išleista išmokoms. 

J. Gudauskas sakė, kad dauguma bendruomenių pirmininkų naudojasi išmokomis. 

Informavo apie panaudotas lėšas bendruomenių pirmininkų išmokoms ir seniūnaičių išmokoms. 
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Raimundas Vaitiekus siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 

 

3. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2014 m. sausio 31 d. sprendimo 

Nr. T1-2 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės seniūnaičių išmokų su seniūnaičio veikla susijusioms 

išlaidoms skyrimo, naudojimo ir atsiskaitymo už jas tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimas. 

V. Noreika nusišalino nuo klausimo svarstymo. 

Pranešėjas Jonas Gudauskas pristatė sprendimo projektą su pakeitimu ir prašė jam 

pritarti. Sprendimo projekto 2 punktą išdėstyti taip: „Nustatyti, kad šis sprendimas įsigalioja euro 

įvedimo Lietuvos Respublikoje dieną“. 

Raimundas Vaitiekus siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

4. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2014 m. vasario 20 d. sprendimu 

Nr. T1-38 patvirtinto Šilalės rajono savivaldybės 2014 metų biudžeto pakeitimas. 

Pranešėja Stanislava Gedvilienė pristatė sprendimo projektą su pakeitimais ir prašė jam 

pritarti. Laukuvos seniūnijai skirti lėšų mirties pašalpoms. Skiriama 1,2 tūkst. Lt Šilalės sporto 

mokyklai iš bendrosios dotacijos stojimo mokesčiui į Lietuvos krepšinio federaciją. 

I. Ričkuvienė pateikė pastabą dėl sprendimo pavadinimo ir siūlė sprendimo pavadinimą 

išdėstyti taip: „Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2014 m. vasario 20 d. sprendimo Nr. T1-38 

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2014 metų biudžeto patvirtinimo“ pakeitimo“. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 

 

5. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2014 m. rugpjūčio 21 d. sprendimo 

Nr. T1-180 „Dėl įsipareigojimo skirti lėšas“ pakeitimas. 

Pranešėja Stanislava Gedvilienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

I. Ričkuvienė sakė, kad sprendimo projektą papildyti 2 punktu ir išdėstyti jį taip: 

„Sprendimo 1 punkte nurodyti lėšų dydžiai eurais įsigalioja euro įvedimo Lietuvos Respublikoje 

dieną“, o antras punktas taptų trečiu. 

Tarybos posėdyje dalyvavusieji diskutavo apie antro punkto reikalingumą. 

A. Ežerskis sakė, kad katilinė nebeatitinka šių dienų reikalavimų. Klausė, kas padaryta. 

J. Gudauskas informavo, kokie darbai padaryti. Sakė, kad didžiausia problema šiuo metu 

yra kaminas. 

R. Toleikis pasitikslino dėl sprendimo pakeitimo. 

J. Gudauskas sakė, kad paeitame posėdyje buvo įsipareigota skirti lėšas trims asignavimų 

valdytojams, o šiam posėdyje svarstoma dėl vieno asignavimo valdytojo Šilalės r. Laukuvos 

Norberto Vėliaus gimnazijos įsipareigojimo lėšų padidinimo. 

A. Ežerskis pasisakė apie projektų įgyvendinimą.  

J. Gudauskas prašė A. Ežerskio pasakyti, iš kokio konkretaus fondo būtų galima gauti 

lėšų projektui finansuoti. Pasisakė apie projekto finansavimo reikalingumą. 

V. Jasevičius sakė, kad šiuo metu nei anksčiau nebuvo fondų, kurių pagalba būtų galima 

gauti lėšų katilinėms tvarkyti. Buvo tik fondai, kurie suteikė galimybę pakeisti kuro rūšį iš naftos į 

biokurą. 

A. Ežerskis replikavo, kad jis nėra įgaliotas atlikti techninės priežiūros, nei ieškoti fondų 

lėšoms surasti. 

Tarybos nariai diskutavo apie sprendimo projekto įsigaliojimo datą. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 21, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 3. 

 

6. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2013 m. rugpjūčio 29 d. sprendimo 

Nr. T1-214 „Dėl didžiausio leistino darbuotojų (etatų), gaunančių darbo užmokestį iš savivaldybės 

biudžeto, Šilalės rajono savivaldybės biudžetinėse įstaigose, skaičiaus nustatymo“ pakeitimas. 

Pranešėja Stanislava Gedvilienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 



5 

 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 

 

7. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2013 m. kovo 21 d. sprendimo Nr. 

T1-76 „Dėl atlyginimo dydžio nustatymo už papildomas paslaugas Šilalės suaugusiųjų mokykloje“ 

pakeitimas. 

Pranešėja Daiva Bukėnienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 

 

8. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2012 m. rugpjūčio 16 d. sprendimo 

Nr. T1-213 „Dėl pailgintos dienos grupės steigimo Šilalės suaugusiųjų mokykloje“ pakeitimas. 

Pranešėja Daiva Bukėnienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

A. Ežerskis klausė, kas sudaro pailgintą dienos grupę ir kiek sudaro asmenų joje. 

D. Bukėnienė informavo, kas sudaro grupę. Sakė, kad grupėje yra 19 asmenų. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 

 

9. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2014 m. rugpjūčio 21 d. sprendimo 

Nr. T1-183 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2014 m. kovo 27 d. sprendimu Nr. T1-61 

patvirtinto Klasių ir priešmokyklinio ugdymo grupių skaičiaus Šilalės rajono bendrojo ugdymo 

mokyklose 2014-2015 mokslo metais pakeitimo“ pakeitimas. 

Pranešėja Akvilina Žąsytienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 

 

10. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2014 m. balandžio 30 d. 

sprendimo Nr. T1-105 „Dėl Mokesčio už vaikų išlaikymą Šilalės rajono savivaldybės 

ikimokyklinio ugdymo įstaigose (grupėse) nustatymo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėja Akvilina Žąsytienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

A. Ežerskis klausė, kas bus daroma dėl vietų trūkumo darželyje. 

V. Jasevičius sakė, kad biudžete nėra numatyta lėšų darželio priestato ar naujo darželio 

statybai. Miesteliuose yra įsteigtos ikimokyklinės ir priešmokyklinės ugdymo grupės ir patalpos 

įrengtos. Tuo būdu trūkumas darželiuose sumažintas. 

V. Noreika klausė, kiek vaikų laukia darželio eilėje. 

V. Jasevičius sakė, kad daugiau kaip 200 vaikų laukia eilėje į darželį. 

A. Žąsytienė sakė, kad tiek yra užregistruota prašymų į darželį. Kiti vaikai yra 

užregistruoti į darželį dar tik gimę. 

A. Ežerskis klausė, kiek vaikų šią dieną neturi galimybės eiti į darželį. 

J. Gudauskas sakė, kad apie 70 vaikų šiuo metu netelpa į darželį. 

I. Ričkuvienė teikė pastabą, kad prieš punktus reikėtų dėti kabutes ir punktui pasibaigus 

uždėti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 

 

11. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2011 m. lapkričio 24 d. 

sprendimo Nr. T1-348 „Dėl mokesčio už neformalųjį suaugusiųjų švietimą nustatymo Šilalės 

rajono sporto mokykloje“ pakeitimas. 

Pranešėja Akvilina Žąsytienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 
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12. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2009 m. rugpjūčio 6 d. sprendimo 

Nr. T1-232 „Dėl mokesčio nustatymo už neformalųjį vaikų švietimą Šilalės rajono sporto 

mokykloje“ pakeitimas. 

Pranešėja Akvilina Žąsytienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

I. Ričkuvienė sakė, kad sprendimo projekte reikėtų įrašyti 2 punktą ir jį išdėstyti taip: „2. 

Sprendimo 1 punkte nurodyti lėšų dydžiai eurais įsigalioja euro įvedimo Lietuvos Respublikoje 

dieną“, o antras punktas paliktų trečiu. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 

 

13. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2009 m. rugpjūčio 6 d. sprendimo 

Nr. T1-233 „Dėl mokesčio už pailgintos darbo dienos grupės lankymą nustatymo“ pakeitimas. 

Pranešėja Akvilina Žąsytienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

I. Ričkuvienė sakė, kad sprendimo projekto 1 punktą išdėstyti taip: „Nustatyti 0,87 Eur 

mokestį už pailgintos darbo dienos grupės lankymo dieną nuo euro įvedimo Lietuvos Respublikoje 

dienos“. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 

 

14. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2013 m. birželio 27 d. sprendimo 

Nr. T1-176 „Dėl Apmokėjimo už pagrindinės sesijos valstybinių ir mokyklinių brandos egzaminų 

vykdymą, mokyklinių brandos egzaminų kandidatų darbų vertinimą ir apeliacijų nagrinėjimą, 

pakartotinės sesijos mokyklinių brandos egzaminų vykdymą, kandidatų darbų vertinimą tvarkos 

aprašo patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėja Akvilina Žąsytienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 

 

15. SVARSTYTA. Leidimas Šilalės sporto mokyklai stoti į Lietuvos krepšinio 

federaciją. 

Pranešėja Akvilina Žąsytienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

V. Noreika klausė, kokio dydžio yra stojamasis mokestis ir ar yra tam numatyti biudžete 

pinigai. 

J. Gudauskas sakė, kad kasmetinis mokestis yra 100 Lt, o stojamasis mokestis 1100 Lt, 

dabar yra skirta iš biudžeto 1200 Lt Šilalės sporto mokyklai. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 

 

16. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2013 m. gruodžio 30 d. 

sprendimo Nr. T1-315 „Dėl Šilalės švietimo pagalbos tarnybos teikiamų paslaugų kainų ir 

gaunamų lėšų už teikiamas paslaugas naudojimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėja Ona Aurylienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus sakė, kad Švietimo, kultūros, sporto ir teisėtvarkos komitete jis buvo pieš 

Trečiojo amžiaus universiteto klausytojams nustatomą registracijos mokestį. Klausė, kodėl 

gautame iš Šilalės švietimo pagalbos tarnybos rašte sumos litų nesutampa perskaičiavus į eurus, 

kodėl sprendimo projekte sumos padidintos. 

J. Gudauskas sakė, kad tai galimai techninė klaida. Susitikus su Šilalės švietimo pagalbos 

tarnybos atstovais, išreikšta nuomonė, kad jie norėtų plėsti šią paslaugą Upynoje, Laukuvoje, 

Kvėdarnoje, Pajūryje, nes šiuo metu tik Šilalėje vykdoma veikla. 

T. Bartkus klausė, kokius registracijos mokesčius buvo sugalvoję Trečiojo amžiaus 

universiteto klausytojai. 

J. Gudauskas sakė, kad 10 eurų ir 20 eurų. 

T. Ūksienė sakė, kad klausytojai patys nusprendė tokį mokestį taikyti. 

Tarybos posėdyje dalyvavusieji diskutavo apie nustatomą klausytojams mokestį. 
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T. Bartkus teikė pasiūlymą, kad mokesčiai Trečiojo amžiaus universiteto klausytojams 

būtų išbrauktas. 

I. Ričkuvienė teikė pastabą dėl sprendimo projekte esančių kabučių, kad jos būtų 

dedamos prieš kiekvieną keičiamą  punktą ir jam pasibaigus. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už T. Bartkaus pasiūlymą išbraukti sprendimo projekto 

6.10 punktą su papunkčiais. 

NUTARTA. Nepritarti T. Bartkaus pasiūlymui balsų dauguma. 

BALSAVO: UŽ – 11, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 13. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 13, PRIEŠ – 4, NEBALSAVO – 7. 

 

17. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2006 m. gruodžio 27 d. 

sprendimo Nr. T1-1320 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės kultūros paveldo objektų sąrašo 

tvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėja Jurgita Viršilienė pristatė sprendimo projektą su pakeitimais ir prašė jam 

pritarti. 

A. Ežerskis klausė, ar įsitraukus papildomų objektų nereikės daugiau lėšų ir pareigų. 

J. Gudauskas sakė, kad tai nėra Respublikinės kilmės objektų sąrašas. Sąrašas sudaromas 

norint apsaugoti objektus, kad jie nebūtų suniokoti ar kažkur išvežti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 

 

18. SVARSTYTA. Gatvių geografinių charakteristikų pakeitimas. 

Pranešėjas Stasys Aužbikas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 

 

19. SVARSTYTA. Valstybinės žemės sklypo įrašymas į neprivatizuojamų žemių planus. 

Pranešėjas Stasys Aužbikas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus klausė, ar daugiau nėra šaltinių, kuriuos būtų galima įtraukti į 

neprivatizuojamų žemių planus. 

S. Aužbikas sakė, kad daugiau nėra pateikta prašymų. 

A. Bartašius pasisakė dėl šaltinio reikalingumo. 

V. Noreika klausė, ar tas šaltinis naudojamas vandeniui  

S. Aužbikas sakė, kad imamas vanduo. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 

 

20. SVARSTYTA. Įsipareigojimas skirti lėšas darbams vykdyti. 

Pranešėjas Stasys Aužbikas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

V. Noreika klausė, ar svarstyti objektai Kelių priežiūros komisijoje ir įtraukti į objektų 

sąrašą. 

S. Aužbikas informavo apie objektus, kuriems bus įsipareigojimas. 

A. Ežerskis klausė, ar rekreacinėms zonoms tvarkyti galima iš rekreacinių zonų tvarkymo 

paramų gauti pinigų,. kiek yra finansinių įsipareigojimų kitiems metams. 

J. Gudauskas pasisakė apie vykdomus ir atliktus projektus. Sakė, kad įsipareigojimų yra 

už 521 tūkst. Lt. 

T. Bartkus klausė, ar Kvėdarnoje aikštelės projektas buvo atliktas, kai sutaupė lėšų iš 

Pagojo gatvės.  

S. Aužbikas sakė, kad aikštelė buvo tvarkoma sutaupius lėšų, tačiau aikštelė nėra dar 

baigta. 

Tarybos nariai diskutavo apie aikštelės tvarkymą. 

V. Noreika, T. Bartkus, J. Gudauskas pasisakė. 
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R. Toleikis klausė, ar balsuojant už sprendimo projektą bus nusižengta įstatymui ar 

nebus. 

J. Gudauskas sakė, kad tokių įsipareigojimų yra daugiau priimta. 

I. Ričkuvienė sakė, kad tai politinis sprendimas ir Tarybos narių valia. 

A. Ežerskis, J. Gudauskas pasisakė. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 14, PRIEŠ – 1, NEBALSAVO – 9. 

 

21. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2012 m. gruodžio 20 d. 

sprendimo Nr. T1-309 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės strateginio plėtros plano iki 2020 metų 

patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėjas Stasys Aužbikas pristatė patikslintą sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus klausė, kodėl patikslintame sprendimo projekte lėšų poreikis dvigubai 

didesnis. 

S. Aužbikas paaiškino, kodėl padidintos lėšų poreikių sumos. 

A. Ežerskis klausė, ar bus naudojamos lėšos iš 2014-2020 metų ar iš 2007-2013 metų 

finansinio laikotarpio. 

S. Aužbikas sakė, kad lėšos bus naudojamos iš 2007-2013 metų finansinio laikotarpio, 

nes to periodo lėšų panaudojimas baigiasi 2015 metų sausio 1 d. 

T. Bartkus sakė, kad naujam numatytam finansiniam periodui Kvėdarnos miesteliui bus 

matytos lėšos, o daugiausiai gali būti numatyta iki 4 mln. Lt. Klausė, jei šiam periodui panaudos 

daugiau lėšų, tai kitam periodui liks tik 3 mln. Lt. 

S. Aužbikas sakė, kad kitam periodui skirti pinigai neturės įtakos, nes kas yra skirta 

Kvėdarnos miestelio artėjančiam periodui, jie taip ir liks ir bus galima panaudoti kitoms veikloms 

Kvėdarnos mietelyje. 

J. Gudauskas sakė, kad parama iš 2014-2020 metų finansinio laikotarpio bus skirta 

mažesniems miesteliams Skaudvilei ir Kvėdarnai, o tikslinė yra Pagėgių miestelis. Iki šių metų 

lapkričio 1 d. reikia pateikti numatytus prioritetus Kvėdarnos miestelyje. 

T. Bartkus pasitikslino, ar nebus sumažinta paramos suma kitame 2014-2020 metų 

periode mažiesiems miesteliams. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 

 

Matas Liepis išėjo iš posėdžių salės. 

 

22. SVARSTYTA. Valstybei nuosavybes teise priklausančio turto nurašymas ir 

likvidavimas. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

Matas Liepis grįžo į posėdžių salę. 

 

23. SVARSTYTA. Leidimas nuomoti negyvenamąsias patalpas. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą su patikslinimu ir prašė jam 

pritarti. Preambulėje po žodžio „savivaldybės“ įrašyti žodžius „ir valstybės“. Papildyti 4 punktu ir 

išdėstyti taip: „Sprendimo 2 punkte nurodyti lėšų dydžiai eurais įsigalioja euro įvedimo Lietuvos 

Respublikoje dieną“, o 4 papunktį laikyti 5. 

V. Noreika klausė, ar nuomos konkursas vyks per Centrinę viešųjų pirkimų organizaciją. 

R. Kibelienė sakė, kad nuomos konkursą Šilalės rajono savivaldybės kultūros centras 

organizuos. 

R. Vaitiekus sakė, kad Taryba suteikia leidimą organizuoti konkursą. 

A. Ežerskis klausė, koks yra dabartinis mokestis už kvadratinį metrą. 

J. Gudauskas sakė, kad dabartinis mokestis yra 14,5 Lt. 
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A. Ežerskis klausė, ar būtų galima nustatyti didesnę nuomos mokesčio sumą. 

V. Macienė sakė, kad kaina nustatoma paskaičiuojant pagal formulę. 

J. Gudauskas sakė, kad konkurso metu kaina dažniausiai padidėja. 

V. Noreika sakė, kad konkursą geriau būtų organizuoti per Centrinę viešųjų pirkimų 

organizaciją. 

R. Kibelienė sakė, kad konkurso organizavimą nusistato Kultūros centras. 

V. Noreika klausė, ar būtų galima į sprendimo projektą įrašyti punktą, kad konkursas 

būtų organizuojamas per Centrinę viešųjų pirkimų organizaciją. 

R. Kibelienė sakė, kad įrašyti tokio punkto negalima, nes to nenumato taisyklės. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 

 

Posėdžio pirmininkas skelbė 15 minučių pertrauką. Po pertraukos posėdyje dalyvauja 23 

Tarybos nariai. Į posėdžių salę negrįžo Tarybos narys Virginijus Noreika. 

 

24. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2009 m. gegužės 7 d. sprendimo 

Nr. T1-150 „Dėl UAB „Šilalės autobusų parkas“ teikiamų paslaugų kainų nustatymo“ pakeitimas. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus pasitikslino, ar nurodytos kainos yra be PVM ir suapvalintos. 

R. Kibelienė sakė, kad kainos yra be PVM ir jas būtina suapvalinti. 

T. Bartkus pasitikslino, ar žemės ūkio ministro Rekomendacijų 26 punkte rašoma, kad 

kainos, kurios nėra visos dedamosios, yra apvalinamos ar neapvalinamos. 

R. Kibelienė sakė, kad apvalinama bus gyventojo naudai. 

Tarybos nariai diskutavo apie kainų nustatymą. 

I. Ričkuvienė sakė, kad apvalinimas yra gyventojo naudai. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 

 

V. Noreika grįžo į posėdžių salę. 

 

25. SVARSTYTA. Leidimas Šilalės Dariaus ir Girėno progimnazijai nuomoti 

nekilnojamąjį turtą. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė patikslintą sprendimo projektą su pakeitimais ir 

prašė jam pritarti. Sprendimo projektą papildyti 2 punktu ir jį išdėstyti taip: „Sprendimo 1 punkte 

nurodyti lėšų dydžiai eurais įsigalioja euro įvedimo Lietuvos Respublikoje dieną“, o antrą ir trečią 

sprendimo punktus laikyti trečiu ir ketvirtu. 

A. Ežerskis klausė, koks dabartinis mokamas mokestis. 

R. Kibelienė sakė, kad 2 Lt. 

A. Ežerskis pasisakė apie įkainių nustatymą. 

J. Gudauskas sakė, kad mokykla pateikė kainų paskaičiavimus. 

R. Kibelienė sakė, kad mokykla pradžioje buvo klaidingai paskaičiavus. 

A. Ežerskis pasisakė apie įkainių paskaičiavimą. 

J. Gudauskas sakė, kad finansininkas buvo blogai paskaičiavęs. Buvo 2 Lt, o dabar yra 

2,42 Lt. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 

 

26. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2008 m. vasario 14 d. sprendimo 

Nr. T1-66 „Dėl UAB „Šilalės šilumos tinklai“ teikiamų paslaugų kainų nustatymo“ pakeitimas. 

R. Toleikis nusišalino nuo klausimo svarstymo. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus klausė, koks buvo taikomas PVM mokestis. 

R. Kibelienė sakė, kad 21 proc. 
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R. Vaitiekus sakė, kad yra pateikta lentelė, kurioje nurodama, kad naudojamas 21 proc. 

PVM tarifas. 

T. Bartkus klausė, kodėl sprendimo projektas nebuvo pakeistas, kai keitėsi PVM tarifas. 

J. Gudauskas sakė, kad pasikeitus PVM tarifui, jis buvo perskaičiuotas ir taikomas 21 

PVM tarifas. 

R. Vaitiekus sakė, kad įsigaliojus įstatymui, kuris nustatė 21 proc. PVM tarifą teikiamų 

paslaugų kainos buvo perskaičiuotos. 

V. Noreika klausė, kiek per 2013 metus UAB „Šilalės šilumos tinklai“ gavo pajamų už 

teikiamas paslaugas. 

A. Šniepis sakė, kad šiuo metu neturi tikslių duomenų, kiek gavo pajamų. 

V. Noreika klausė, ar teikiamos paslaugos sumažino įmonės nuostolius. 

A. Šniepis sakė, kad mažėja. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

27. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2013 m. spalio 24 d. sprendimo 

Nr. T1-256 „Dėl uždarosios akcinės bendrovės „Gedmina“ teikiamų paslaugų kainų nustatymo“ 

pakeitimas. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 

 

28. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2009 m. rugsėjo 17 d. sprendimo 

Nr. T1-268 „Dėl uždarosios akcinės bendrovės „Šilalės šilumos tinklai“ tiekiamos šilumos ir 

karšto vandens kainų dedamųjų bei atsiskaitomųjų karšto vandens apskaitos prietaisų aptarnavimo 

mokesčio nustatymo“ pakeitimas. 

R. Toleikis nusišalino nuo klausimo svarstymo. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

29. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2011 m. gegužės 18 d. sprendimo 

Nr. T1-115 „Dėl Šilalės rajono keleivinio transporto ir moksleivių pavėžėjimo organizavimo 

komisijos sudarymo ir nuostatų tvirtinimo“ pakeitimo“ pakeitimas. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 

 

30. SVARSTYTA. UAB „Šilalės autobusų parkas“ keleivių vežimo reguliariaisiais 

reisais vietinio susisiekimo maršrutais tarifų dydžių peržiūrėjimo ir Šilalės rajono savivaldybės 

tarybos 2013 m. rugpjūčio 29 d. sprendimo Nr. T1-227 „Dėl UAB „Šilalės autobusų parkas“ 

keleivių vežimo reguliariaisiais reisais vietinio susisiekimo maršrutais tarifų ir mokinių 

pavėžėjimo įkainių nustatymo“ pakeitimas. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

A. Ežerskis domėjosi apie įkainius kuro kainų nepasiturintiems gyventojams. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 

 

V. Žemeckienė išėjo iš posėdžių salės. 

 

31. SVARSTYTA. Vidutinių kuro kainų nepasiturintiems gyventojams tvirtinimas. 

Pranešėja Danguolė Račkauskienė pristatė sprendimo projektą su pakeitimais ir prašė 

jam pritarti. Sprendimo projekte įrašyti 2 punktą ir išdėstyti taip: „Sprendimo 1 punkte nurodyti 
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lėšų dydžiai eurais įsigalioja euro įvedimo Lietuvos Respublikoje dieną“, o antras punktas liktų 

trečiu. 

A. Ežerskis klausė, ar nurodytos ne per didelės kuro kainos. 

D. Račkauskienė sakė, kad buvo atlikta apklausa vidutinėms kuro kainoms nustatyti, o 

nusipirkę kurą žmonės turės pristatyti sąskaitas faktūras kokiomis kainomis nusipirko. 

V. Žemeckienė domėjosi kaip skaičiuojamos kompensacijos. 

D. Račkauskienė informavo kaip skiriama kuro kompensacija. 

Tarybos nariai diskutavo apie kuro kompensacijų skyrimą. 

H. Girčys klausė, kiek vienam žmogui skiriama kompensacija kurui. 

D. Račkauskienė sakė, kad įvairiai. 

V. Macienė klausė, kokios asmens pajamos turi būti, kad gautų kompensaciją. 

D. Račkauskienė informavo, kaip pagal pajamas yra paskaičiuojama, kiek vienam 

asmeniui priklauso kompensacijos kurui. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

32. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2012 m. rugpjūčio 16 d. 

sprendimo Nr. T1-225 „Dėl Šilalės rajono gyventojų telkimo visuomenei naudingai veiklai atlikti 

tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėja Danguolė Račkauskienė pristatė sprendimo projektą su pakeitimais ir prašė 

jam pritarti. Sprendimo projekte 1 punkte po Tvarkos aprašo 9 punkto parašyti kabutes ir prieš 

Aprašo 14 punktą padėti kabutes. Sprendimo projekte įrašyti 3 punktą ir jį išdėstyti taip: 

„Sprendimo 1 punkte nurodyti lėšų dydžiai eurais įsigalioja euro įvedimo Lietuvos Respublikoje 

dieną“, o buvęs 3 punktas taptų ketvirtu.  

A. Ežerskis domėjosi, kokio darbingumo lygio yra kviečiami asmenys atlikti visuomenei 

naudingą veiklą. 

D. Račkauskienė informavo, kada yra kviečiami asmenys atlikti visuomenei naudingą 

veiklą, kai nustatomas nedarbingumo lygis. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

33. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2013 m. liepos 25 d. sprendimo 

Nr. T1-209 „Dėl Viešosios įstaigos Šilalės rajono ligoninės teikiamų mokamų nemedicininių 

paslaugų“ pakeitimas. 

Pranešėja Dalė Briedienė pristatė sprendimo projektą su pakeitimu ir prašė jam pritarti. 

Sprendimo projekto 2 punktą išdėstyti taip: „Nustatyti, kad šis sprendimas įsigalioja euro įvedimo 

Lietuvos Respublikoje dieną“. 

A. Ežerskis klausė, ar nėra būtina ir litais nurodyti kainas. 

D. Briedienė sakė, kad šis sprendimas įsigalios nuo euro įvedimo dienos, tad šiame 

sprendime nurodyti sumų litais nereikia. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 

 

34. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2014 m. sausio 31 d. sprendimo 

Nr. T1-30 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės visuomenės sveikatos biuro teikiamų visuomenės 

sveikatos mokymo paslaugų kainų sąrašo patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėja Dalė Briedienė pristatė sprendimo projektą su pakeitimu ir prašė jam pritarti. 

Sprendimo projekto 2 punktą išdėstyti taip: „Nustatyti, kad šis sprendimas įsigalioja euro įvedimo 

Lietuvos Respublikoje dieną“. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 
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35. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2012 m. rugpjūčio 16 d. 

sprendimo Nr. T1-227 „Dėl Viešosios įstaigos Šilalės rajono ligoninės teikiamų mokamų paslaugų 

kainų nustatymo“ pakeitimas. 

Pranešėja Dalė Briedienė pristatė sprendimo projektą su pakeitimais ir prašė jam pritarti.  

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 

 

36. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2013 m. balandžio 25 d. 

sprendimo Nr. T1-127 „Dėl mokamų slaugos paslaugų kainų patvirtinimo Šilalės rajono viešosiose 

asmens sveikatos priežiūros įstaigose“ pakeitimas. 

Pranešėja Dalė Briedienė pristatė sprendimo projektą su pakeitimu ir prašė jam pritarti. 

Sprendimo projekto 2 punktą išdėstyti taip: „Nustatyti, kad šis sprendimas įsigalioja euro įvedimo 

Lietuvos Respublikoje dieną“. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 

 

37. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2013 m. kovo 21 d. sprendimo 

Nr. T1-87 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės visuomenės sveikatos biure teikiamų konsultacijų, 

pagal elgesio pataisos programą, kainos tvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėja Dalė Briedienė pristatė sprendimo projektą su pakeitimu ir prašė jam pritarti. 

Sprendimo projekto 2 punktą išdėstyti taip: „Nustatyti, kad šis sprendimas įsigalioja euro įvedimo 

Lietuvos Respublikoje dieną“. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 

 

38. SVARSTYTA. Mokamos paslaugos kainos nustatymas Viešojoje įstaigoje Šilalės 

rajono ligoninėje. 

Pranešėja Dalė Briedienė pristatė sprendimo projektą su pakeitimu ir prašė jam pritarti. 

Sprendimo projekto papildyti 2 punktu išdėstyti taip: „Sprendimo 1 punkte nurodyti lėšų dydžiai 

eurais įsigalioja euro įvedimo Lietuvos Respublikoje dieną“, o antras punktas taptų trečiu. 

A. Ežerskis klausė, ar ligonių kasos nekompensuoja paslaugos. 

D. Briedienė informavo kada būna nemokamos ir mokamos paslaugos. 

Tarybos nariai diskutavo apie mokamas paslaugas. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 

 

39. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2013 m. kovo 21 d. sprendimo 

Nr. T1-89 „Dėl Viešosios įstaigos Šilalės rajono ligoninės pareigybių sąrašo patvirtinimo“ 

pakeitimas. 

Pranešėja Dalė Briedienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

V. Noreika klausė, ar tai pilnas etatas. 

D. Briedienė sakė, kad nei vienu etatu nepasipildys, o bus įvardinta tik pareigybė. 

Bendrosios praktikos slaugytojos pareigybė bus pakeista į radiacinės saugos specialisto. 

V. Noreika klausė, ar taip turi būti apibūdintos radiacinės saugos specialisto pareigybė. 

D. Briedienė sakė, kad taip turi būti apibūdinta. 

R. Vaitiekus sakė, kad atlikus auditą nustatyta, kad trūksta radiacinės saugos specialisto 

pareigybės. 

A. Ežerskis klausė, ką atlieka medicinos registratorius ir ūkio reikalų tvarkytojas. 

D. Briedienė informavo, ką atlieka medicinos registratorius ir ūkio reikalų tvarkytojas. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 2. 
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1 papildomas. SVARSTYTA. Sutikimas perimti Savivaldybės nuosavybėn valstybei 

nuosavybės teise priklausantį turtą. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

V. Jucius klausė, ar šiuo sprendimo projektu bus perimtas visas turtas. 

R. Kibelienė sakė, kad ne visas turtas bus perimtas. 

V. Jucius klausė, kas bus daroma su perimtais pastatais. 

R. Kibelienė informavo, kas bus daroma su perimtais pastatais. 

V. Jucius klausė, kaip su inventoriumi, kas jį perims. 

R. Kibelienė informavo kas bus daroma su inventoriumi. 

V. Noreika klausė, ar pagrindinis pastatas nebus perduotas kažkam kitam. 

J. Gudauskas sakė, kad pagrindinis pastatas priklausys turto fondui. 

V. Noreika klausė, ar galima į sprendimo projektą įrašyti punktą, kad būtų perimtas ir 

pagrindinis pastatas. 

R. Kibelienė sakė, kad Tauragės profesinis rengimo centras raštu parašė, kad nesiūlo 

perimti šio pastato, tad į sprendimo projektą negalima įrašyti. 

V. Noreika klausė, ar Tarybos nariai gali išreikšti nuomonę dėl pastato perėmimo ir jį 

įrašyti į sprendimo projektą. 

J. Gudauskas sakė, kad parengtas naujas sprendimo projektas atsižvelgiant į naują raštą. 

V. Noreika pasisakė ir siūlė sprendimo projektą papildyti punktu, kuriuo būtų perimamas 

pagrindinis pastatas. 

R. Kibelienė sakė, kad to pastato įrašyti į sprendimo projektą negalima, nes nėra raštiško 

siūlymo iš Tauragės profesinio rengimo centro. 

H. Girčys klausė, kaip perimamas turtas, jei jo likutinė vertė lygi nuliui litų. 

R. Vaitiekus sakė, kad turtas yra, tik jo buhalterinis nusidėvėjimas yra nulis. 

A. Ežerskis pasisakė ir siūlė perimti visus pastatus. 

J. Gudauskas, V. Noreika, A. Ežerskis pasisakė. 

V. Jucius pasisakė ir siūlė šio sprendimo projekto nepriimti ir kreiptis į Tauragės rengimo 

profesinį centrą prašant perimti visus pastatus. 

R. Vaitiekus pasisakė. 

V. Noreika siūlė į sprendimo projektą įrašyti 1.7 papunktį išdėstant taip „pastatą 

administracinį mokamąjį korpusą, kurio nurodant unikalų numerį, pažymėtas plane nurodant, 

Pajūrio mstl., Dariaus ir Girėno g. 17, Vietos savivaldos įstatymo nurodant straipsnio punktą 

numatytai veiklai vykdyti“.  

I. Ričkuvienė sakė, kad šiuo metu turto valdytojas yra. Pirmiausiai galima užprotokoluoti 

tokį sprendimą, kad būtų galima kreiptis į turto valdytoją dėl šio pastato perdavimo ir tik tada teikti 

Tarybai sprendimai sutikti ar nesutikti šį pastatą perimti. 

T. Bartkus klausė, ko vertas Tauragės profesinio rengimo centro 2014 m. rugpjūčio 12 d. 

raštas, nes jame rašoma, kad Šilalės rajono savivaldybei gali būti perduotas disponuoti ir naudoti 

pastatas-mokykla nurodant pastato statybos metus ir unikalų numerį. 

R. Kibelienė sakė, kad šiuo sprendimo projektu anksčiau priimtas sprendimas bus 

panaikintas. Taip pat Tauragės profesinio rengimo centras atsiuntė naują raštą ir vadovaujamasi 

paskutiniuoju raštu. 

V. Noreika siūlė padaryti 10 minučių pertrauką ir parengti patikslintą sprendimo 

projektą. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už V. Noreikos pasiūlymą. 

NUTARTA. Nepriimti V. Noreikos pasiūlymo. 

BALSAVO: UŽ-11, PRIEŠ-0, NEBALSAVO-13. 

A. Ežerskis siūlė kreiptis į Tauragės profesinio rengimo centrą, kad Šilalės rajono 

savivaldybė galėtų perimti pastatą. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už A. Ežerskio pasiūlymą. 

NUTARTA. Nepriimti A. Ežerskio pasiūlymo. 

BALSAVO: UŽ-11, PRIEŠ-0, NEBALSAVO-13. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 13, PRIEŠ – 11, NEBALSAVO – 0. 
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40. SVARSTYTA. Informacija apie daugiabučių namų atnaujinimą (modernizavimą) 

Šilalės rajone. 

Pranešėjas Algirdas Šniepis pristatė informaciją (pridedama) ir atsakė į Tarybos narių 

pateiktus klausimus. 

 

41. SVARSTYTA. Informacija apie pasiruošimą 2014-2015 metų šildymo sezonui 

Šilalės rajone. 

Pranešėjas Algirdas Šniepis pristatė informaciją (pridedama) ir atsakė į Tarybos narių 

pateiktus klausimus. 

 

42. SVARSTYTA. Informacija apie pasirengimą euro įvedimui Šilalės rajone. 

Pranešėjas Valdemaras Jasevičius pristatė informaciją (pridedama) ir atsakė į Tarybos 

narių pateiktus klausimus. 

 

 

 

 

Posėdžio pirmininkas     Jonas Gudauskas 

 

 

 

Posėdžio sekretorė                       Raimonda Kniulytė 


